

AOZ STUDIO

LICENSE AGREEMENT / CONTRAT DE LICENCE

V3 April 1, 2024 - English / Français

Preamble: Not covered by this agreement, Aoz Studio includes components and libraries covered by MIT and others licenses. Great tribute and thanks to:

- The IDE, currently using Monaco who is under MIT license (<https://microsoft.github.io/monaco-editor>)
- Three.js, MIT license (<https://github.com/mrdoob/three.js>)
- CANNON-ES MIT license
- Howler.js, MIT license ([howler.js/LICENSE.md at master · goldfire/howler.js](https://github.com/goldfire/howler.js))
- ILBM.js, MIT license
- Tracker player, MIT license "(c) 2012-2015 firehawk/tda"
- BassoonTracker (<https://github.com/steffest/BassoonTracker>)
- Matter.js, MIT license ([matter-js/LICENSE at master · liabru/matter-js · GitHub](https://github.com/liabru/matter-js))
- Prism.js, MIT license, (c) Lea Verou
- Font Face Observer, Font Face Observer v2.1.0 - © Bram Stein. License: BSD-3-Clause
- Amostools, MIT license, Copyright (c) 2018 Stuart Caie
- CREATEjs <https://www.createjs.com/> Copyright (c) gskinner.com, inc. Distributed under the terms of the MIT license. A short and simple permissive license with conditions only requiring preservation of copyright and license notices. Licensed works, modifications, and larger works may be distributed under different terms and without source code.
- Google Fonts are provided under the Apache 2.0 license (please check the terms)

The MIT License

THE SOFTWARE IS PROVIDED "AS IS", WITHOUT WARRANTY OF ANY KIND, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING BUT NOT LIMITED TO THE WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE AND NONINFRINGEMENT. IN NO EVENT SHALL THE AUTHORS OR COPYRIGHT HOLDERS BE LIABLE FOR ANY CLAIM, DAMAGES OR OTHER LIABILITY, WHETHER IN AN ACTION OF CONTRACT, TORT OR OTHERWISE, ARISING FROM, OUT OF OR IN CONNECTION WITH THE SOFTWARE OR THE USE OR OTHER DEALINGS IN THE SOFTWARE.

Table of Contents:

1. THE Aoz STUDIO SOFTWARE LICENSE	2
2. DEFINITIONS	2
3. SERVICES.	2
4. The GPLv3 GNU General Public License	5

AOZ Studio™ is made of:

- The AOZ Transpiler, created by AOZ Studio under this AOZ Studio Software License
- The AOZ Language and Runtime, created by AOZ Studio under a GPLv3 license
- Demos and examples created by AOZ Studio and different contributors under a GPLv3 license

1. THE AOZ STUDIO SOFTWARE LICENSE

YOUR USE OF AND ACCESS TO THE WEBSITE AND PRODUCTS AND SERVICES AND ASSOCIATED SOFTWARE (COLLECTIVELY, THE "Services") OF AOZ Studio ("AOZ Studio") IS CONDITIONED UPON YOUR COMPLIANCE WITH AND ACCEPTANCE OF THESE TERMS.

AOZ Studio will provide the Services, and you may access and use the Services, in accordance with this Agreement. If you order Services through an on-line registration page or an order form ("Order Form"), the Order Form may contain additional terms and conditions and information regarding the Services you are ordering.

Use of the Services requires a compatible device, Internet access (fees may apply), and certain software (fees may apply), and may require obtaining updates or upgrades from time to time, such system requirements, which may be changed from time to time, are your responsibility.

2. DEFINITIONS

The following definitions will apply in this Agreement, and any reference to the singular includes a reference to the plural and vice versa:

- "Affiliate" means, with respect to a Party, any entity that directly or indirectly controls, is controlled by or is under common control with that Party. For purposes of this Agreement, "control" means an economic or voting interest of at least fifty percent (50%) or, in the absence of such economic or voting interest, the power to direct or cause the direction of the management and set the policies of such entity.

- "End User" means a person who uses the Services.

- "Initial Subscription Term" means the initial subscription term for Services as specified in an Order Form.

- "Renewal Term" means the renewal subscription term for Services commencing after the Initial Subscription Term or another Renewal Term as specified in an Order Form.

- "Content" are all the codes (Applications, Software, API, SDK,...), contents (graphics, sounds,...) that you create, use, download, upload, display, using the Services.

3. SERVICES.

AOZ Studio will provide the Services that are made generally available by AOZ Studio during the term. AOZ Studio may, in its sole discretion, discontinue the Services or modify the features from time to time without prior notice.

Beta Services. AOZ Studio may, from time to time, offer access to Services that are classified as Beta version. Access to and use of Beta versions may be subject to additional agreements. AOZ Studio reserves the right to discontinue or modify a Beta version at any time without notice. Beta versions are provided AS IS, may contain bugs, errors or other defects, and your use of a Beta version is at your sole risk.

1. USE OF SERVICES AND YOUR RESPONSIBILITIES.

You may only use the Services pursuant to the terms of this Agreement. You are solely responsible for your and your End Users' use of the Services and shall abide by, and ensure compliance with, all Laws in connection with your End User's use of the Services, including but not limited to Laws related to intellectual property, privacy.

- a. **Registration Information.** You may be required to provide information about yourself in order to register for and/or use certain Services. You agree that any such information shall be accurate. You may also be asked to choose a user name and password. You are entirely responsible for maintaining the security of your user name and password and agree not to disclose such to any third party.
- b. **Responsibility.** You are responsible for the activities of all End Users who access or use the Services through your account and you agree to ensure that you and any such End User will comply with the terms of this Agreement and any AOZ Studio policies. AOZ Studio assumes no responsibility or liability for violations. If you become aware of any violation of this Agreement in connection with use of the Services, please contact AOZ Studio as soon as possible.
- c. **Your Content.** You agree that you are solely responsible for the Content. You retain copyright and any other rights you hold in Content. Subject to above you can publish your Content in any form, unlimited number of copies, any devices, as long as it has been created or modified with a valid AOZ Studio Software License. AOZ Studio will not ask for any royalties or fees on your Content.

IMPORTANT: AOZ Studio is not responsible, you are solely responsible, for the Content in using the Services and you shall comply with all Laws pertaining to the Content, including, but not limited to, laws requiring you to obtain the consent of a third party and to provide appropriate notices of third party rights. You represent and warrant that you have the right to upload, modify, compile the Content with AOZ Studio and that such use does not violate or infringe on any rights of any third party. Under no circumstances will AOZ Studio be liable in any way for any (a) Content that is transmitted or used with the Services, (b) errors or omissions in the Content, or (c) any loss or damage of any kind incurred as a result of the use of, access to, or denial of access to Content. AOZ Studio may delete any Content, at any time without notice to you, if AOZ Studio becomes aware that it violates any provision of this Agreement, or any law.
- d. **Prohibited Use.** You agree that you will not use, and will not permit any End User to use, the Services to: (i) modify, disassemble, decompile, prepare derivative works of, reverse engineer or otherwise attempt to gain access to the source code of the Services; (ii) knowingly or negligently use the Services in a way that abuses, interferes with, or disrupts AOZ Studio as a company, you accounts, or the Services; (iii) engage in activity that is illegal, fraudulent, false, or misleading, (iv) transmit through the Services any material that may infringe the intellectual property or other rights of third parties; (v) build or benchmark a competitive product or service, or copy any features, functions or graphics of the Services; or (vi) use the Services with any message or material that is harassing, libelous, threatening, obscene, indecent, would violate the intellectual property rights of any party or is otherwise unlawful, that would give rise to civil liability, or that constitutes or encourages conduct that could constitute a criminal offense, under any applicable law or regulation; (vii) upload or transmit any software, Content or code that does or is intended to harm, disable, destroy or adversely affect performance of the Services in any way or which does or is intended to harm or extract information or data from other hardware, software or other users of Services; (viii) engage in any activity or use the Services in any manner that could damage, disable, overburden, impair or otherwise interfere with or disrupt the Services, or any servers or networks connected to the Services or AOZ Studio's security systems. You agree that you are solely responsible for compliance with all such laws and regulations.
- e. **Limitations on Use.** You may not reproduce, resell, or distribute the Services, nor use an AOZ Studio trademark or logo for any purpose unless you have been specifically permitted to do so under a separate agreement with AOZ Studio. You may not offer or enable any third parties to

use the Services purchased by you, display on any website or otherwise publish the Services or any Content obtained from the Services (other than Content created by you) or otherwise generate income from the Services or use the Services for the development, production or marketing of a service or product substantially similar to the Services.

2. **PROPRIETARY RIGHTS.** AOZ Studio and/or its suppliers, as applicable, retain ownership of all proprietary rights in the Services and in all trade names, trademarks, service marks, logos, and domain names ("AOZ Studio Marks") associated or displayed with the Services. You may not use any meta tags or any other "hidden text" utilizing AOZ Studio Marks without AOZ Studio's express written consent.
3. **COPYRIGHT.** You may not post, modify, distribute, or reproduce in any way copyrighted material, trademarks, rights of publicity or other proprietary rights without obtaining the prior written consent of the owner of such proprietary rights. AOZ Studio may deny access to the Services to any user who is alleged to infringe another party's copyright. Without limiting the foregoing, if you believe that you copyright has been infringed, please notify AOZ Studio.
4. **CHARGES AND CANCELLATION.** You agree that AOZ Studio may charge to your credit card or other payment mechanism selected by you and approved by AOZ Studio all amounts due and owing for the Services, including taxes. AOZ Studio is free but may change licensing mode and prices at any time, including changing from a free service to a paid service and charging for Services that were previously offered free of charge; provided, however, that AOZ Studio will provide you with prior notice and an opportunity to terminate your Account if AOZ Studio changes the price.

You may cancel your account and subscription at any time. If you cancel the Service will continue until the end of the current Term. If you cancel, you will not receive a refund for any service already paid for, if any.

5. **INDEMNIFICATION.** You agree to indemnify, defend and hold harmless AOZ Studio, its affiliates, officers, directors, employees, consultants, agents, suppliers and Resellers from any and all third party claims, liability, damages and/or costs (including, but not limited to, attorneys' fees) arising from your use of the Services (for ex: software created by the Services), your violation of this Agreement or the infringement or violation by you or any other user of your account, of any intellectual property or other right of any person or entity or applicable law.
6. **NO WARRANTIES.** YOU UNDERSTAND AND AGREE THAT THE SERVICES ARE PROVIDED "AS IS" AND AOZ STUDIO, ITS AFFILIATES, SUPPLIERS AND RESELLERS EXPRESSLY DISCLAIM ALL WARRANTIES OF ANY KIND, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING WITHOUT LIMITATION ANY WARRANTY OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OR NON-INFRINGEMENT. AOZ STUDIO, ITS AFFILIATES, SUPPLIERS AND RESELLERS MAKE NO WARRANTY OR REPRESENTATION REGARDING THE RESULTS THAT MAY BE OBTAINED FROM THE USE OF THE SERVICES, REGARDING THE ACCURACY OR RELIABILITY OF ANY INFORMATION OBTAINED THROUGH THE SERVICES OR THAT THE SERVICES WILL MEET ANY USER'S REQUIREMENTS, OR BE UNINTERRUPTED, TIMELY, SECURE OR ERROR FREE. USE OF THE SERVICES IS AT YOUR SOLE RISK. ANY MATERIAL AND/OR DATA DOWNLOADED, CREATED OR OTHERWISE OBTAINED THROUGH THE USE OF THE SERVICES IS AT YOUR OWN DISCRETION AND RISK. YOU WILL BE SOLELY RESPONSIBLE FOR ANY DAMAGE TO YOU RESULTING FROM THE USE OF THE SERVICES. THE ENTIRE RISK ARISING OUT OF USE OR PERFORMANCE OF THE SERVICES REMAINS WITH YOU. AOZ STUDIO DOES NOT ASSUME ANY RESPONSIBILITY FOR RETENTION OF ANY USER INFORMATION OR COMMUNICATIONS BETWEEN USERS. AOZ STUDIO CANNOT GUARANTEE

AND DOES NOT PROMISE ANY SPECIFIC RESULTS FROM USE OF THE SERVICES. USE IS AT YOUR OWN RISK.

7. **LIMITATION OF LIABILITY.** TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY APPLICABLE LAW, IN NO EVENT WILL AOZ STUDIO OR ITS AFFILIATES, SUPPLIERS OR RESELLERS BE LIABLE FOR ANY DIRECT, SPECIAL, INCIDENTAL, INDIRECT, EXEMPLARY OR CONSEQUENTIAL DAMAGES WHATSOEVER (INCLUDING, WITHOUT LIMITATION, DAMAGES FOR LOSS OF BUSINESS PROFITS, BUSINESS INTERRUPTION, LOSS OF BUSINESS INFORMATION, OR ANY OTHER PECUNIARY LOSS OR DAMAGE) ARISING OUT OF THE USE OF OR INABILITY TO USE THE SERVICES OR THE PROVISION OF OR FAILURE TO PROVIDE TECHNICAL OR OTHER SUPPORT SERVICES, WHETHER ARISING IN TORT (INCLUDING NEGLIGENCE) CONTRACT OR ANY OTHER LEGAL THEORY, EVEN IF AOZ STUDIO, ITS AFFILIATES, SUPPLIERS OR RESELLERS HAVE BEEN ADVISED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES. IN ANY CASE, AOZ STUDIO'S, ITS AFFILIATES', SUPPLIERS' AND RESELLERS' MAXIMUM CUMULATIVE LIABILITY AND YOUR EXCLUSIVE REMEDY FOR ANY CLAIMS ARISING OUT OF OR RELATED TO THIS AGREEMENT WILL BE LIMITED TO THE AMOUNT ACTUALLY PAID BY YOU FOR THE SERVICES (IF ANY) IN THE TWELVE (12) MONTHS PRECEDING THE EVENT OR CIRCUMSTANCES GIVING RISE TO SUCH CLAIMS.
8. **WAIVER AND SEVERABILITY.** Failure by either Party to exercise any of its rights under, or to enforce any provision of, this Agreement will not be deemed a waiver or forfeiture of such rights or ability to enforce such provision. If any provision of this Agreement is held by a court of competent jurisdiction to be illegal, invalid or unenforceable, that provision will be amended to achieve as nearly as possible the same economic effect of the original provision and the remainder of this Agreement will remain in full force and effect.
9. **CHOICE OF LAW.** This Agreement shall be governed by and construed under the laws of FRANCE.

4. The GPLv3 GNU General Public License

The GNU General Public License is a free, copyleft license for software and other kinds of works. Using the GNU GPL will require that all the [released improved versions be free software](#). This means you can avoid the risk of having to compete with a proprietary modified version of your own work. The GNU General Public License is intended to guarantee your freedom to share and change all versions of a program to make sure it remains free software for all its users. To protect your rights, we need to prevent others from denying you these rights or asking you to surrender the rights. Therefore, you have certain responsibilities if you distribute copies of the software, or if you modify it: responsibilities to respect the freedom of others.

For example, if you distribute copies of such a program, whether gratis or for a fee, you must pass on to the recipients the same freedoms that you received. You must make sure that they, too, receive or can get the source code. And you must show them these terms so they know their rights.

A crucial aspect of free software is that users are free to cooperate. It is absolutely essential to permit users who wish to help each other to share their bug fixes and improvements with other users. Developers that use the GNU GPL protect your rights with two steps: (1) assert copyright on the software, and (2) offer you this License giving you legal permission to copy, distribute and/or modify it.

Please read and by using AOZ Studio you accept: <https://www.gnu.org/licenses/gpl-3.0.en.html>

FRANÇAIS

Préambule : Non couvert par le présent contrat, AOZ Studio inclut des composants et des bibliothèques couverts par les licences MIT et autres. Un grand hommage et merci à:

- L'IDE, utilise Monaco, sous licence [MIT \(https://microsoft.github.io/monaco-editor\)](https://microsoft.github.io/monaco-editor)
- Three.js, MIT (<https://github.com/mrdoob/three.js>)
- Howler.js, MIT ([howler.js/LICENSE.md at master · goldfire/howler.js](https://github.com/goldfire/howler.js))
- ILBM.js, MIT
- Tracker player, MIT « (c) 2012-2015 firehawk/tda »
- BassoonTracker (<https://github.com/steffest/BassoonTracker>)
- Matter.js, MIT ([matter-js/LICENSE at master · liabru/matter-js · GitHub](https://github.com/liabru/matter-js))
- Prism.js, MIT, (c) Lea Verou
- Font Face Observer, Font Face Observer v2.1.0 - © Bram Stein. Licence: BSD-3-Clause
- Amostools, MIT, Droits d'auteur (c) 2018 Stuart Caie
- CREATEjs <https://www.createjs.com/> Copyright (c) gskinner.com, inc. Distribué selon les termes de la licence MIT. Une licence permissive courte et simple avec des conditions exigeant uniquement la préservation des avis de droit d'auteur et de licence. Les œuvres sous licence, les modifications et les œuvres plus grandes peuvent être distribuées sous des conditions différentes et sans code source.
- Les polices Google sont fournies sous licence Apache 2.0 (merci de vérifier les droits avant usage)

La licence MIT

LE LOGICIEL EST FOURNI « EN L'ÉTAT », SANS GARANTIE D'AUCUNE SORTE, EXPRESSE OU IMPLICITE, Y COMPRIS, MAIS SANS S'Y LIMITER, LES GARANTIES DE QUALITÉ MARCHANDE, D'ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER ET D'ABSENCE DE VIOLATION. EN AUCUN CAS, LES AUTEURS OU LES DÉTENTEURS DE DROITS D'AUTEUR NE PEUVENT ÊTRE TENUS RESPONSABLES DE TOUTE RÉCLAMATION, DOMMAGE OU AUTRE RESPONSABILITÉ, QUE CE SOIT DANS LE CADRE D'UNE ACTION CONTRACTUELLE, DÉLICTEUELLE OU AUTRE, DÉCOULANT DE, DE OU EN RELATION AVEC LE LOGICIEL OU L'UTILISATION OU D'AUTRES TRANSACTIONS DANS LE LOGICIEL.

Table des matières :

1. LA LICENCE LOGICIELLE AOZ STUDIO	7
2. DÉFINITIONS	7
3. SERVICES.....	7
4. La licence publique générale GPLv3 GNU	11
5. RGPD : Clause de Conformité	11

AOZ Studio™ est composé :

- Du transpileur AOZ, créé par AOZ Studio sous cette Licence logicielle AOZ Studio
- Du langage et du runtime AOZ, créés par AOZ Studio sous licence GPLv3
- Des démos et exemples créés par AOZ Studio et différents contributeurs sous licence GPLv3

1. LA LICENCE LOGICIELLE AOZ STUDIO

VOTRE UTILISATION ET VOTRE ACCÈS AU SITE WEB, AUX PRODUITS, SERVICES ET AUX LOGICIELS ASSOCIÉS (collectivement, les « Services ») D'AOZ Studio (« AOZ Studio ») SONT CONDITIONNÉS À VOTRE RESPECT ET À VOTRE ACCEPTATION DES PRÉSENTES CONDITIONS.

AOZ Studio fournira les Services, et vous pouvez accéder et utiliser les Services, conformément au présent Contrat. Si vous commandez des Services via une page d'inscription en ligne ou un formulaire de commande (« Bon de commande »), le Bon de commande peut contenir des conditions générales et des informations supplémentaires concernant les Services que vous commandez.

L'utilisation des Services nécessite un appareil compatible, un accès Internet (des frais peuvent s'appliquer), certains logiciels (des frais peuvent s'appliquer), et peut nécessiter l'obtention de mises à jour ou de mises à niveau de temps à autre ; ces exigences système, qui peuvent être modifiées de temps à autre, sont de votre responsabilité.

2. DÉFINITIONS

Les définitions suivantes s'appliqueront dans le présent Contrat, et toute référence au singulier inclut sa référence au pluriel et vice versa :

-« Affilié » désigne, à l'égard d'une Partie, toute entité qui contrôle directement ou indirectement, est contrôlée par, ou est sous contrôle commun, avec cette Partie. Aux fins du présent accord, on entend par « contrôle » un intérêt économique, ou droit de vote d'au moins cinquante pour cent (50 %) ou, en l'absence d'un tel intérêt économique ou droit de vote, le pouvoir de diriger ou de diriger la direction et d'établir les politiques de cette entité.

-« Utilisateur final » désigne une personne qui utilise les Services.

-« Durée d'abonnement initiale » désigne la durée d'abonnement initiale pour les Services telle que spécifiée par exemple dans un Bon de commande.

-« Durée de renouvellement » désigne la durée de renouvellement des Services commençant après la Durée d'abonnement initiale ou une autre Période de renouvellement telle que spécifiée.

-« Contenu » désigne tous les codes (Applications, Logiciels, API, SDK,...), contenus (graphiques, sons,...) que vous créez, modifiez, utilisez, téléchargez, affichez, en utilisant les Services.

3. SERVICES.

AOZ Studio fournira les Services mis à la disposition générale par AOZ Studio pendant la durée. AOZ Studio peut, à sa seule discrétion, interrompre les Services ou modifier les fonctionnalités de temps à autre sans préavis.

Services bêta. AOZ Studio peut, de temps à autre, offrir l'accès à des Services en version bêta. L'accès et l'utilisation des versions bêta peuvent faire l'objet d'accords supplémentaires. AOZ Studio se réserve le droit d'interrompre ou de modifier une version bêta à tout moment sans préavis. Les versions bêta sont fournies EN L'ÉTAT, peuvent contenir des bogues, des erreurs ou d'autres défauts, et votre utilisation d'une version bêta est à vos risques et périls.

1. UTILISATION DES SERVICES ET VOS RESPONSABILITÉS.

Vous ne pouvez utiliser les Services que conformément aux termes du présent Contrat. Vous êtes seul responsable de l'utilisation des Services par vous et vos Utilisateurs finaux et devez respecter et assurer le respect de toutes les lois relatives à l'utilisation des Services, y compris, mais sans s'y limiter, les lois relatives à la propriété intellectuelle et à la confidentialité.

- a. **Informations d'inscription.** Vous devrez peut-être fournir des informations vous concernant afin de vous inscrire et/ou d'utiliser certains Services. Vous acceptez que ces informations soient exactes. Vous pouvez également être invité à choisir un nom d'utilisateur et un mot de passe. Vous êtes entièrement responsable du maintien de la sécurité de votre nom d'utilisateur et de votre mot de passe et acceptez de ne pas les divulguer à des tiers.
- b. **Responsabilité.** Vous êtes responsable des activités de tous les Utilisateurs finaux qui accèdent aux Services ou les utilisent via votre compte et vous acceptez de vous assurer que vous et ces Utilisateurs finaux se conformeront aux conditions du présent Contrat et à toute politique d'AOZ Studio. AOZ Studio n'assume aucune responsabilité en cas de violation. Si vous avez connaissance d'une violation du présent Contrat en relation avec l'utilisation des Services, veuillez contacter AOZ Studio dès que possible.
- c. **Votre contenu.** Vous convenez que vous êtes seul responsable du Contenu. Vous conservez les droits d'auteur et tous les autres droits que vous détenez sur le Contenu. Sous réserve de ce qui précède, vous pouvez publier votre Contenu sous n'importe quelle forme, en nombre illimité de copies, tant qu'il a été créé ou modifié avec une licence logicielle AOZ Studio valide. AOZ Studio ne demandera aucune redevance ou frais sur votre Contenu.

IMPORTANT: AOZ Studio n'est pas responsable, vous êtes seul responsable du Contenu lors de l'utilisation des Services et vous devez vous conformer à toutes les lois relatives, y compris, mais sans s'y limiter, les lois vous obligeant à obtenir le consentement d'un tiers et à fournir des avis appropriés concernant les droits des tiers. Vous déclarez et garantissez que vous avez le droit de télécharger, modifier, compiler le Contenu avec AOZ Studio et qu'une telle utilisation ne viole ni n'enfreint les droits d'un tiers. En aucun cas, AOZ Studio ne sera responsable de quelque manière que ce soit de tout (a) Contenu transmis ou utilisé avec les Services, (b) des erreurs ou omissions dans le Contenu, ou (c) de toute perte ou dommage de quelque nature que ce soit résultant de l'utilisation, de l'accès ou du refus d'accès au Contenu. AOZ Studio peut supprimer tout Contenu, à tout moment et sans préavis, si AOZ Studio apprend qu'il viole une disposition du présent Contrat ou toute loi.

- d. **Utilisation interdite.** Vous acceptez de ne pas utiliser, et de ne permettre à aucun Utilisateur final d'utiliser, les Services pour : (i) modifier, désassembler, décompiler, préparer des œuvres dérivées, faire de l'ingénierie inversée ou tenter d'autrement accéder au code source des Services ; (ii) utiliser sciemment ou par négligence les Services d'une manière qui abuse, interfère ou perturbe AOZ Studio en tant qu'entreprise, vos comptes ou les Services ; (iii) s'engager dans une activité illégale, frauduleuse, fausse ou trompeuse, (iv) transmettre par l'intermédiaire des Services tout matériel susceptible d'enfreindre la propriété intellectuelle ou d'autres droits de tiers; (v) créer ou comparer un produit ou un service concurrent, ou copier les caractéristiques, fonctions ou graphiques des Services ; ou (vi) utiliser les Services avec tout message ou matériel harcelant, calomnieux, menaçant, obscène, indécent, qui violerait les droits de propriété intellectuelle de toute partie ou qui est autrement illégal, qui donnerait lieu à une responsabilité civile, ou qui constitue ou encourage une conduite qui pourrait constituer une infraction pénale, en vertu de toute loi ou réglementation applicable; (vii) télécharger ou transmettre tout logiciel, Contenu ou code qui nuit, désactive, détruit ou affecte négativement les performances des Services de quelque manière que ce soit ou qui nuit ou est destiné à nuire ou à extraire des informations ou des données d'autres matériels, logiciels ou autres

utilisateurs des Services ; (viii) s'engager dans toute activité ou utiliser les Services d'une manière qui pourrait endommager, désactiver, surcharger, altérer ou autrement interférer avec ou perturber les Services, ou tout serveur ou réseau connecté aux Services ou aux systèmes de sécurité d'AOZ Studio. Vous convenez que vous êtes seul responsable du respect de toutes ces lois et réglementations.

- e. **Limitations d'utilisation.** Vous ne pouvez pas reproduire, revendre ou distribuer les Services, ni utiliser une marque ou un logo AOZ Studio à quelque fin que ce soit, sauf si vous avez été spécifiquement autorisé à le faire en vertu d'un accord distinct avec AOZ Studio. Vous ne pouvez pas offrir ou permettre à des tiers d'utiliser les Services que vous avez achetés, de les afficher sur un site Web ou de publier autrement les Services ou tout Contenu obtenu à partir des Services (autre que le Contenu créé par vous) ou de générer des revenus à partir des Services ou d'utiliser les Services pour le développement, la production ou la commercialisation d'un service ou d'un produit substantiellement similaire aux Services.

2. **DROITS DE PROPRIÉTÉ.** AOZ Studio et/ou ses fournisseurs, le cas échéant, conservent la propriété de tous les droits de propriété sur les Services et sur tous les noms commerciaux, marques de commerce, marques de service, logos et noms de domaine (« Marques AOZ Studio ») associés ou affichés aux Services. Vous ne pouvez pas utiliser de balises méta ou tout autre « texte caché » utilisant les marques AOZ Studio sans le consentement écrit exprès d'AOZ Studio.
3. **COPYRIGHT.** Vous ne pouvez pas publier, modifier, distribuer ou reproduire de quelque manière que ce soit du matériel protégé par le droit d'auteur, des marques de commerce, des droits de publicité ou d'autres droits de propriété sans obtenir le consentement écrit préalable du propriétaire de ces droits de propriété. AOZ Studio peut refuser l'accès aux Services à tout utilisateur qui est présumé enfreindre les droits d'auteur d'une autre partie. Sans limiter ce qui précède, si vous pensez que vos droits d'auteur ont été violés, veuillez en informer AOZ Studio.
4. **FRAIS ET ANNULATION.** Vous acceptez qu'AOZ Studio puisse débiter sur votre carte de crédit ou tout autre mécanisme de paiement sélectionné par vous et approuvé par AOZ Studio tous les montants dus pour les Services, y compris les taxes. AOZ Studio est gratuit mais le mode de licence et ses prix peuvent changer, y compris en passant d'un service gratuit à un service payant et en facturant des services qui étaient auparavant offerts gratuitement ; à condition, toutefois, qu'AOZ Studio vous fournisse un préavis et la possibilité de résilier votre Compte.

Vous pouvez annuler votre abonnement à tout moment. Si vous annulez le Service se poursuivra jusqu'à la fin de la durée prévue en cours. Si vous annulez, vous ne recevrez aucun remboursement pour tout service déjà payé.

5. **INDEMNISATION.** Vous acceptez d'indemniser, de défendre et de dégager de toute responsabilité la société AOZ Studio, ses sociétés affiliées, dirigeants, administrateurs, employés, consultants, agents, fournisseurs et revendeurs, de toute réclamation, responsabilité, dommage et/ou coût de tiers (y compris, mais sans s'y limiter, les honoraires d'avocat) découlant de votre utilisation des Services (par exemple : logiciel créé avec les Services), de votre violation du présent Contrat ou de la violation par vous ou tout autre utilisateur de votre compte, de toute propriété intellectuelle ou autre droit de toute personne ou entité ou de toute loi applicable.

6. **AUCUNE GARANTIE.** VOUS COMPRENEZ ET ACCEPTEZ QUE LES SERVICES SONT FOURNIS « EN L'ÉTAT » ET QU'AOZ STUDIO, SES SOCIÉTÉS AFFILIÉES, SES FOURNISSEURS ET SES REVENEURS DÉCLINENT EXPRESSÉMENT TOUTE GARANTIE DE QUELQUE NATURE QUE CE SOIT, EXPRESSE OU IMPLICITE, Y COMPRIS, SANS S'Y LIMITER, TOUTE GARANTIE DE QUALITÉ MARCHANDE, D'ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER OU D'ABSENCE DE CONTREFAÇON. AOA STUDIO, SES SOCIÉTÉS AFFILIÉES, SES FOURNISSEURS ET SES REVENEURS NE DONNE AUCUNE GARANTIE OU REPRÉSENTATION CONCERNANT LES RÉSULTATS QUI PEUVENT ÊTRE OBTENUS DE L'UTILISATION DES SERVICES, CONCERNANT L'EXACTITUDE OU LA FIABILITÉ DE TOUTE INFORMATION OBTENUE PAR LE BIAIS DES SERVICES OU QUE LES SERVICES RÉPONDENT AUX EXIGENCES DE TOUT UTILISATEUR, OU SERONT ININTERROMPUS, OPPORTUNS, SÉCURISÉS OU EXEMPTS D'ERREURS. L'UTILISATION DES SERVICES EST À VOS RISQUES ET PÉRILS. TOUT MATÉRIEL ET/OU DONNÉE TÉLÉCHARGÉE, CRÉÉ OU AUTREMENT OBTENUE PAR L'UTILISATION DES SERVICES EST À VOTRE PROPRE DISCRÉTION ET À VOS PROPRES RISQUES. VOUS SEREZ SEUL RESPONSABLE DE TOUT DOMMAGE RÉSULTANT DE L'UTILISATION DES SERVICES. L'INTÉGRALITÉ DES RISQUES DÉCOULANT DE L'UTILISATION OU DE L'EXÉCUTION DES SERVICES VOUS INCOMBE. AOA STUDIO N'ASSUME AUCUNE RESPONSABILITÉ POUR LA CONSERVATION DES INFORMATIONS UTILISATEUR OU DES COMMUNICATIONS ENTRE LES UTILISATEURS. AOA STUDIO NE PEUT GARANTIR ET NE PROMET AUCUN RÉSULTAT SPÉCIFIQUE DE L'UTILISATION DES SERVICES. L'UTILISATION DES SERVICES EST À VOS PROPRES RISQUES.
7. **LIMITATION DE RESPONSABILITÉ.** DANS TOUTE LA MESURE PERMISE PAR LA LOI APPLICABLE, LA SOCIÉTÉ AOA STUDIO OU SES SOCIÉTÉS AFFILIÉES, FOURNISSEURS OU REVENEURS NE SERONT EN AUCUN CAS RESPONSABLES DE TOUT DOMMAGE DIRECT, ACCESSOIRE, INDIRECT, EXEMPLAIRE OU CONSÉCUTIF QUEL QU'IL SOIT (Y COMPRIS, SANS LIMITATION, LES DOMMAGES POUR PERTE DE PROFITS COMMERCIAUX, INTERRUPTION D'ACTIVITÉ, PERTE D'INFORMATIONS COMMERCIALES OU TOUTE AUTRE PERTE OU DOMMAGE PÉCUNIAIRE) DÉCOULANT DE L'UTILISATION OU DE L'INCAPACITÉ D'UTILISER LES SERVICES OU DE LA FOURNITURE OU DU DÉFAUT DE FOURNIR DES INFORMATIONS TECHNIQUES. OU D'AUTRES SERVICES D'ASSISTANCE, QU'ILS DÉCOULENT D'UN CONTRAT DÉLICITUEL (Y COMPRIS LA NÉGLIGENCE) OU DE TOUTE AUTRE THÉORIE JURIDIQUE, MÊME SI AOA STUDIO, SES SOCIÉTÉS AFFILIÉES, SES FOURNISSEURS OU SES REVENEURS ONT ÉTÉ INFORMÉS DE LA POSSIBILITÉ DE TELS DOMMAGES. DANS TOUS LES CAS, LA RESPONSABILITÉ CUMULATIVE MAXIMALE D'AOA STUDIO, DE SES SOCIÉTÉS AFFILIÉES, DE SES FOURNISSEURS ET DE SES REVENEURS ET VOTRE RECOURS EXCLUSIF POUR TOUTE RÉCLAMATION DÉCOULANT DU PRÉSENT CONTRAT OU LIÉE À CELUI-CI SERONT LIMITÉS AU MONTANT QUE VOUS AVEZ EFFECTIVEMENT (LE CAS ÉCHÉANT) PAYÉ POUR LES SERVICES AU COURS DES DOUZE (12) MOIS PRÉCÉDANT L'ÉVÉNEMENT OU LES CIRCONSTANCES DONNANT LIEU À DE TELLES RÉCLAMATIONS.
8. **RENONCIATION ET DIVISIBILITÉ.** Le défaut de l'une ou l'autre des Parties d'exercer l'un quelconque de ses droits en vertu du présent Contrat ou de l'appliquer à une disposition du présent Contrat ne sera pas considéré comme une renonciation ou une déchéance de ces droits ou de la capacité d'appliquer cette disposition. Si une disposition du présent Contrat est jugée illégale, invalide ou inapplicable par un tribunal compétent, cette disposition sera modifiée pour obtenir le plus possible le même effet économique que possible de la disposition originale et le reste du présent Contrat restera pleinement en vigueur.
9. **JURISDICTION.** Le présent Contrat est régi et interprété en vertu des lois de la FRANCE.

4. La licence publique générale GPLv3 GNU

La licence publique générale GNU est une licence libre pour les logiciels et autres types d'œuvres. L'utilisation de la GNU GPL nécessitera que toutes les [versions améliorées publiées soient des logiciels](#) libres. Cela signifie que vous pouvez éviter le risque d'avoir à rivaliser avec une version modifiée propriétaire de votre propre travail.

La licence publique générale GNU est destinée à garantir votre liberté de partager et de modifier toutes les versions d'un programme pour vous assurer qu'il reste un logiciel libre pour tous ses utilisateurs. Pour protéger vos droits, nous devons empêcher d'autres personnes de vous refuser ces droits ou de vous demander de renoncer à ces droits. Par conséquent, vous avez certaines responsabilités si vous distribuez des copies du logiciel, ou si vous le modifiez : responsabilités de respecter la liberté d'autrui.

Par exemple, si vous distribuez des copies d'un tel programme, que ce soit gratuitement ou moyennant des frais, vous devez transmettre aux bénéficiaires les mêmes libertés que celles que vous avez reçues. Vous devez vous assurer qu'eux aussi reçoivent ou peuvent obtenir le code source. Et vous devez leur montrer ces termes pour qu'ils connaissent leurs droits.

Un aspect crucial du logiciel libre est que les utilisateurs sont libres de coopérer. Il est absolument essentiel de permettre aux utilisateurs qui souhaitent s'entraider de partager leurs corrections de bogues et améliorations avec d'autres utilisateurs. Les développeurs qui utilisent la GNU GPL protègent vos droits en deux étapes : (1) en faisant valoir les droits d'auteur sur le logiciel, et (2) en vous offrant cette Licence qui vous donne l'autorisation légale de le copier, de le distribuer et/ou de le modifier.

S'il vous plaît lisez, car en utilisant AOZ Studio vous acceptez: <https://www.gnu.org/licenses/gpl-3.0.en.html>

5. RGPD : Clause de Conformité

Nous nous engageons à protéger et respecter votre vie privée conformément au Règlement Général sur la Protection des Données (RGPD). En utilisant notre logiciel SaaS, vous consentez à la collecte et au traitement de vos données personnelles comme suit :

1. Collecte et Utilisation des Données : Nous collectons uniquement les données personnelles nécessaires pour fournir et améliorer nos services, telles que votre nom, adresse e-mail et données d'utilisation.
2. Traitement des Données : Vos données sont traitées de manière légale, équitable et transparente, exclusivement pour les finalités déterminées.
3. Sécurité des Données : Nous mettons en œuvre des mesures techniques et organisationnelles appropriées pour assurer la sécurité de vos données contre tout accès non autorisé, perte ou destruction.
4. Conservation des Données : Vos données personnelles sont conservées uniquement pendant la durée nécessaire aux fins pour lesquelles elles ont été collectées ou comme exigé par la loi.

5. Droits des Personnes Concernées : Vous avez le droit d'accéder à vos données personnelles, de les rectifier, de demander leur effacement, de limiter leur traitement, ou de vous y opposer. Pour exercer ces droits, veuillez nous contacter à contact@aoz.studio

6. Partage des Données : Nous ne partageons pas vos données personnelles avec des tiers sans votre consentement explicite, sauf si la loi l'exige.

7. Transferts Internationaux : Si des données sont transférées en dehors de l'Espace Économique Européen, nous nous assurons qu'elles bénéficient d'un niveau de protection adéquat.

8. Notification des Violations : En cas de violation de données susceptible de porter atteinte à vos droits et libertés, nous vous en informerons dans les délais légaux.

En acceptant ce contrat, vous reconnaissez avoir lu et compris cette clause RGPD et acceptez d'être lié par ses termes.